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La incorporació d'Assemblea per Sant Joan consolida la
Federació del PSM-EN com a referent del nacionalisme
progressista
 

La secretaria general de l’Assemblea per Sant Joan (AxSJ), Catalina Gayà, ha confirmat la incorporació de l’organització
dins la Federació del PSM-EN avui amb la signatura de l’acord d’adhesió amb el secretari general del partit, Biel Barceló.

“Amb la incorporació de l’Assemblea per Sant Joan, la Federació del PSM-EN creix, avança i es consolida com a referent
del nacionalisme progressista de les Illes Balears”. Amb aquestes paraules, Barceló ha volgut escenificar la benvinguda de
l’organització al mateix temps que ha aprofitat per recordar que la federació nacionalista “sempre ha tingut les portes
obertes” a la incorporació d’organitzacions polítiques de l'àmbit del mallorquinisme progressista i ecologista.

Barceló, a més, ha reconegut que aquest acord és un motiu de “satisfacció personal, fruit de la col·laboració entre el PSM i
l’AxSJ”. Així mateix, Catalina Gayà ha afirmat que aquesta entrada de l’assemblea a la federació és el resultat de contactes
durant molt de temps amb el partit.

“Entram perquè consideram que junts sumam forces”. Catalina Gayà ha recordat que l’assemblea general d’AxSJ d’aquest
mes d’octubre va decidir entrar dins la federació i presentar-se a les eleccions municipals com a AxSJ i a les eleccions al
Consell de Mallorca i el Parlament donar suport a la candidatura del PSM.

D’altra banda, Biel Barceló ha insistit en la presència d’altres forces d’àmbit local dins la federació, com ara la Unió
d’Independents d’Artà, i ha avançat que estan en converses amb altres organitzacions per a la seva adhesió.
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La Conselleria de Mobilitat engega el projecte del tramvia de la
badia de Palma
 

  

La Conselleria de Mobilitat i Medi Ambient ha presentat aquesta setmana l’Estudi informatiu i l’Estudi d’impacte ambiental
del projecte del tramvia de la badia de Palma., una passa més per aconseguir fer-lo realitat amb el consens social necessari.
Per això, des d’aquest divendres, i fins el proper 31 de desembre, s’inicia el període d’exposició pública perquè tots els
ciutadans, entitats i institucions que ho desitgin puguin presentar les al·legacions pertinents.

Concretament a l’Estació Intermodal de Palma s’ha instal·lat una exposició per conèixer de a prop els detalls del projecte,
entre aquests l’alternativa de no fer transcórrer el tramvia per la primera línia de mar.

És a dir, que el traçat que proposa la Conselleria segons la proposta tècnica preveu que el tramvia discorri des de la plaça
Espanya, per l’avinguda Alexandre Rosselló i fins el carrer Pérez Galdós per on connectarà amb el carrer Manuel Azaña. Des
d’allà continuarà per l’avinguda Mèxic fins travessar l’autovia a través d’un pont  per continuar fins el Molinar i seguint per
la segona línia de mar fins a l’aeroport.

El director general de Mobilitat, i secretari general del PSM de Palma, Antoni Verger, va assegurar durant la presentació del
projecte que “aquest és el millor traçat, el que els tècnics consideren més adequat per convertir el tramvia de la badia de
Palma en el mitjà de transport més eficaç de la Ciutat”.

A continuació, es pot accedir a la pàgina web de l'empresa pública adscrita a la conselleria que gestiona aquest projecte.
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Sampol critica l'immobilisme del Ministeri de Foment per
afrontar la cogestió aeroportuària
 

  

El senador del BLOC per Mallorca i PSM-Verds ha intervingut aquest dimarts en el ple del Senat per interpel·lar el ministre
de Foment, José Blanco sobre les problemàtiques que afecten greument les Illes Balears com a destí competitiu en preus i
freqüències, tant en el transport de passatgers com de mercaderies. Una intervenció però que no ha obtingut “cap resposta
concreta del ministre”.

Pere Sampol considera “del tot insuficients les explicacions imprecises i les argumentacions enquistades i immobilistes”, i
per això, lamenta que el ministre Blanco continuï fent “grans discursos però buits de contingut que tan sols aporten noves
promeses que no s’acompliran”.

El senador nacionalista, a més, reitera la seva preocupació per la falta de concreció pel que fa a les negociacions promeses
amb les companyies aèries per tal d’abaixar els preus de les tarifes aeroportuàries. Un fet imprescindible per assegurar que la
disminució del pressupost per a 2011 en la partida de transports no afectarà els usuaris. “Seguim sense tenir cap seguretat en
si les negociacions s’estan produint o si evitaran el prejudici en els preus dels bitllets”.

Pel que fa al model de gestió aeroportuària, el ministre Blanco “s’ha limitat a repetir les paraules que ja va pronunciar ara fa
un any, és a dir, seguim sense conèixer els detalls d’un futur i promès model de cogestió”. El senador nacionalista, tot i
reconèixer la millora durant aquesta legislatura espanyola en les subvencions per al transport dels residents que han passat del
33% al 50%, ha lamentat que “no s’ha avançat res en un any”.

Sampol, en la seva intervenció, ha fet referència també als problemes que suporten els viatgers que volen entre les illes i entre
Menorca i Eivissa amb la península. “Uns inconvenient que Blanco segueix ignorant any rere any”. De la mateixa manera,
Blanco ha demostrat la seva poca implicació i preocupació pel que fa als preus i freqüències en el transport marítim de
mercaderies.
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El Parlament aprova per unanimitat exigir el retorn dels doblers
pagats en concepte de cànon digital
 

  

El grup parlamentari del BLOC per Mallorca i PSM-Verds ha rebut el suport avui de tots els membres de la Comissió
d’Assumptes Institucionals per assumir el compromís de la Proposició No de Llei que encoratja totes els institucions perquè
emprenguin les accions necessàries per deixar de pagar el cànon digital, així com per recuperar les quantitats de doblers
satisfetes fins l’actualitat.

La càrrega addicional que suposa el cànon digital ja va ser considerada abusiva i no ajustada a la legalitat europea aquest mes
d’octubre pel Tribunal de Justícia de la Unió Europea. Un fet que el grup parlamentari del BLOC ja va denunciar des del
primer moment en què es va posar en marxa aquest pagament del cànon en concepte de drets de propietat intel·lectual per part
dels ajuntaments.

Per tant, en aquest punt, el grup parlamentari es mostra satisfet per haver aconseguit el suport unànime del Parlament, però
sobretot perquè cada cop és més a prop la supressió definitiva d’aquest cànon digital abusiu i no justificat jurídicament. Cal
recordar que l’aplicació d’aquest “cost afegit” és totalment inadequat perquè pressuposa, de forma indiscriminada, l’ús
il·legal dels drets dels autors, ja siguin institucions públiques, empreses o particulars.

En aquest sentit, la voluntat del BLOC passa per establir les formules i els mecanismes necessaris per exigir el retorn dels
doblers que totes les administracions han pagat i abandonar el compliment del pagament d’aquest cànon.
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El PSM-EN considera "un despropòsit" i "una vergonya" que el
PP amenaci jutges, fiscals i policies
 

  

El PSM-Entesa Nacionalista considera que les amenaces del president del PP, José Ramón Bauzá, contra jutges, fiscals i
policies, és "un complet despropòsit" i "una vergonya des del punt de vista democràtic i ètic". Bauzá va avançar ahir que el
partit conservador estava estudiant la presentació de querelles contra els investigadors judicials i policials que han participat
en la instrucció del cas Pla Territorial de Mallorca (PTM) de presumpta corrupció, arran de l'arxivament de la causa, per
haver malmès, suposadament, la imatge pública del PP.

El diputat nacionalista Antoni Alorda ha recordat que l'arxivament del cas PTM implica que no s'han pogut provar els delictes
de corrupció investigats, i que no s'ha pogut identificar els presumptes delinqüents, però no vol dir que s'hagi descartat
l'existència d'aquests delictes.

De fet, tant el jutge com els fiscals adverteixen que darrere les polèmiques Àrees de Reconversió Territorial del PTM
(eliminades recentment pel ple del Consell) hi ha indicis de delictes de corrupció política i urbanística. "Digui el que digui el
PP, les ARTs eren una barbaritat urbanística i una pilotada evident, i així ho han vist també jutges i fiscals", ha dit Alorda.
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El PSM de Pollença aconsegueix el suport unànime de tots els
regidors i aprova la moció en defensa del català
 

  

El grup municipal nacionalista es mostra molt satisfet pel vot positiu que ha rebut la moció presentada en defensa de la Llei la
Normalització Lingüística. Una votació que es produeix amb el suport unànime de tots els regidors, inclosos el del Partit
Popular, i amb ells el batle, i després de les declaracions de José Ramon Bauzà anunciant la seva intenció de derogar el
Decret de Mínims.

El portaveu municipal el PSM, Tomeu Cifre, ha defensat la moció que protegeix el Decret de Mínims i per tant la garantia
d’impartir almenys els cinquanta per cent a les assignatures en llengua catalana. Però també, la moció advoca per la difusió
de la llengua i per la constatació de la funció de la normalització lingüística. D’aquesta manera, els regidors populars deixen
en evidència les afirmacions i promeses del seu president.
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'Protegim ses Fontanelles'
 

  

El Pla de Reconversió Integral (PRI) de la Platja de Palma és una eina imprescindible per aturar el procés de degradació que
pateix la zona i aconseguir convertir-la en un referent turístic internacional de qualitat. És urgent afrontar una ambiciosa
transformació, però a la vista del contingut del PRI serà necessari primer un replantejament d’algunes qüestions bàsiques
perquè el procés pugui avançar amb més consens i amb garanties d’èxit. Per això, el PSM ha presentat 15 al·legacions per
sol·licitar modificacions al projecte en tota una sèrie d’aspectes clau.

Una de les principals qüestions a la què ens oposam rotundament és a la construcció d’un gran centre comercial adjacent a la
zona humida de ses Fontanelles. El Pla parcial de la zona, i la consegüent llicència per a construir el centre comercial,
atorgada per na Catalina Cirer quan el poble ja li havia retirat la confiança a les urnes i es trobava en funcions, es varen dictar
prescindint absolutament del procediment establert, i incomplint les prescripcions de l’article 283 del reglament de domini
públic hidràulic que exigeix una autorització expressa de l’organisme de conca per a la dessecació de zones humides. Per tot
això, i en contraposició al que diu el projecte de la Platja de Palma, entenem des del PSM que no és necessari compensar al
promotor permetent-li així edificar el centre comercial a les immediacions de la zona humida en contraprestació a una
suposada pèrdua d’aprofitament urbanístic que no es va produir mai.  

Per això, exigim la supressió dels usos comercials que el projecte preveu a la zona adjacent a Ses Fontanelles i que els
terrenys es destinin a zona etnològica associada al Parc. Ens oposam rotundament al megacentre comercial que permet perquè
contribuiria a destruir de forma accelerada el teixit econòmic i comercial ja existent a la Platja de Palma, perquè provocaria
problemes de mobilitat concentrant en un sol punt un alt nivell de transport motoritzat, i sobretot, perquè no és assumible
l’amenaça mediambiental i patrimonial que representa.

La zona humida de ses Fontanelles és un espai d’alt valor ambiental i té un potencial etnològic molt important (cases de
trencadors, de saliners, pedreres, etc.). S’ha de protegir aquesta zona i el seu entorn per conservar el darrer reducte de zona
humida del municipi de Palma, i evitar una major sobresaturació urbanística. Però a més s’ha de rehabilitar i millorar per
protegir les aus migratòries que hi reposen i recuperar la fauna i la flora perdudes, com són l’argó o l’esplugabous, i
salvaguardar la presència d’una espècie endèmica amenaçada com és el Limonium barceloi. 

Cal recordar que la zona humida de ses Fontanelles va ser salvada de l’amenaça d’imminent destrucció gràcies a la ràpida
intervenció de la Conselleria de Mobilitat i Ordenació del Territori de Biel Vicens, que l’any 2007 va suspendre la llicència
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atorgada per na Catalina Cirer en funcions amb la Llei de mesures urgents. Ara és fa imprescindible que el PRI de la Platja de
Palma reconegui i consolidi aquesta protecció, eliminant els usos comercials previstos i apostant per una protecció integral de
Ses Fontanelles i el seu entorn, amb especial cura del seu patrimoni.
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'Bauzà i Salom-ó'
 

  

Les declaracions de Bauzà contra la llengua catalana (en unes declaracions que fan empegueir) mostren el tarannà i les
prioritats del nou líder del PP; i violenten el partit.

La decisió autocràtica, salom-ónica, en una qüestió tan delicada com l’elecció d’un cap de llista, marca estil; i indisposa
líders i agrupacions importants. Això de fer de Salomó i voler tallar un nin per mig, només escau a un rei coronat i amb poder
inqüestionable, o corr el risc que les mares el deixin fet un ecce homo.

Les dues polèmiques s’alimenten, no només pel perfil de Salom i per venir digitada de Madrid, sinó perquè les divisions fan
que interessi ideologitzar les diferències, com a armes que cal tenir a l’abast, i que no interessa descarregar. La cohesió
humana d’un projecte polític és un tresor molt preuat, imprescindible per treure tot el profit a les pròpies potencialitats.

El procés convida a reparar en el mèrit i el valor d’encertar en l’empoderament de la militància, elegint els candidats en
primàries, per exemple; i fer-ho compatible amb la cohesió: un partit que resol les diferències votant, en un joc de minories i
majories, de govern i oposició, malament rai; o assoleix mecàniques de consens, assumint conjuntament solucions de
compromís, sense vencedors ni vençuts, o s’enreda en l’estrès de lluites internes.

Aquesta vegada la mala maror al PP deixarà seqüeles, tot i que les aigües aniran tornant a mare, no debades tothom sap com
n’és de conservador el mapa polític. Potser Font hi fa voltes, sap que és difícil, però que, si hi ha un espai amb alguna
possibilitat (necessari si Bauzá segueix provocant), és el de la dreta regionalista. En què potser sigui un projecte conjuntural.
Però també sap que el PP no està per coalicions, enterrades d’ençà l’AP-PDP-UL i l’experiència PP-UM.

La unitat en un sol partit té un enorme valor, per això, tot i el cost de la implosió d’ofertes que sempre assetgen l’esquerra,
sorprendria que el PSOE promogui coalicions, com li demanen EU o Entesa. O que ho fes UM, tot i moure’s prop del 5%. El
PSM n’ha pres nota, i ara insisteix en reunir tota l’esquerra nacionalista, i es coaliga amb un partit lleial, compatible,
Iniciativa-Verds. UPyD vola en solitari, i deuen volar baixos, perquè si Bauzà els hi roba el missatge contra la llengua del
país (quin trist, miserable honor), els deixa sense discurs.

Antoni Alorda, PSM
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